

COSICS BULLETS

BULLETIN COSICS

Installation

Installation of COSICS continues apace. Equipment has now been installed in Dallas, Atlanta, Detroit and Cleveland. Training begins in San Francisco in early January, followed by Detroit soon after.

Liaison Functions

Liaison functions are of high importance to the COSICS office. Last week HXB briefed 34 Heads of Mission in Brussels and HCP visited Seattle, San Francisco and Los Angeles to prepare those offices for receipt of training. Starting the new year, HCP will offer two-hour seminars to groups of users at headquarters who are about to be trained. The object is to ensure that everyone understands what COSICS is, answer questions, signal the changes that can be expected to occur in the workplace and ready participants for a good training experience.

Phase II priority

In planning for phase II of COSICS we expect that the first priority will be the completion of installation at headquarters. At the same time we will begin site preparation (which typically takes about one year to plan and execute) for the first missions. We hope to have Western Europe up and running in about two years along with certain priority missions in Asia.

Installation

L'installation du COSICS continue à grand pas. Le matériel est maintenant installé à Dallas, Atlanta, Detroit et Cleveland. La formation commencera à San Francisco au début de janvier, suivi immédiatement par Detroit.

Fonction de liaison

La fonction de liaison est d'une importance primordiale pour le bureau du projet COSICS. La semaine dernière HXB a fait une présentation aux 34 chefs de missions réunis à Bruxelles et HCP a visité Seattle, San Francisco et Los Angeles afin de les préparer pour la formation COSICS. Au début de la nouvelle année, HCP donnera des séminaires de deux heures aux groupes d'utilisateurs à la centrale qui recevront bientôt la formation COSICS. Le but de ces séminaires est d'assurer que tout le monde comprenne ce qu'est le COSICS, de répondre aux questions, de signaler les changements prévus dans le travail quotidien et de préparer les participants à mieux recevoir la formation.

Priorité pour la phase II

Dans la planification pour la phase II, nous croyons que notre priorité sera l'achèvement de l'installation à la centrale. En même temps, nous débuterons la préparation des lieux (ce qui prend habituellement environ une année à planifier et mettre en oeuvre) pour les premières missions de la nouvelle phase. Nous espérons voir les missions de l'Europe de l'Ouest en opération dans deux ans ainsi que quelques missions prioritaires en Asie.

PERSONNEL CHANGES/MOUVEMENTS DE PERSONNEL

DEVELOPMENT ASSISTANCE STREAM/FILIERE DE L'AIDE AU DEVELOPPEMENT

Nil/Néant